
Zápis z veřejného zasedání zastupitelstva obce konaného 

 dne 23. 10. 2013 v kanceláři Obecního úřadu od 18. hodin. 

 
Přítomni: 6 členů zastupitelstva 

 

Omluven: 1 člen zastupitelstva 

 

Zapisovatelka: Krupičková Květoslava 

 

Program: 1) Zahájení 

                2) Změna územního plánu  

                3) Různé 

                4) Diskuse a závěr 

1) Zahájení 

 

Starosta pan Josef Havránek přivítal přítomné, přečetl program jednání, navrhl zapisovatelkou 

paní Květoslavu Krupičkovou a ověřovateli pana Jiřího Kubelu a Ottu Malého a vyzval 

zastupitele k hlasování o schválení. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl. zastup.          Proti – 0 čl. zastup.          Zdržel se – 0 čl. zastup. 

 

2) Změna územního plánu 

 

Na základě podnětu od našich občanů, kteří se zajímali o výstavbu v naší obci, bylo jednáno o 

současné změně ÚP obce. Vzhledem k tomu, že současný architekt nespolupracuje, byl podán 

návrh odstoupit od smlouvy a vyhledat architekta jiného. Po dlouhé nečinnosti ze strany 

architekta, došlo ke změně stavebního zákona a zadání původní změny je již nevyhovující. 

Zastupitelstvo obce se dohodlo na pozastavení Změny č. 1 ÚP Vitiněves a na vyhotovení nové 

změny ÚP Vitiněves, která bude odpovídat současnému stavebnímu zákonu, a která značně 

zjednoduší výstavbu. 

 

Usnesení č. 18/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje pozastavení Změny č. 1 ÚP Vitiněves. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl. zastup.          Proti – 0 čl. zastup.          Zdržel se – 0 čl. zastup. 

 

3) Různé 

a) Pan starosta informoval přítomné o záměru obce provést v roce 2014 rekonstrukci 

chodníku podél parku k Vyvialovým a od prodejny potravin ke Koudelkovým. Na tuto akci se 

bude žádat dotace z POV Královéhradeckého kraje.  



 

Usnesení č. 19/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje záměr rekonstrukce chodníků 

financovaných z dotačních zdrojů POV Královéhradeckého kraje 

 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl. zastup.          Proti – 0 čl. zastup.          Zdržel se – 0 čl. zastup. 

 

 

b) Pan starosta informoval přítomné – na sportovní hřiště jsou koupeny nové branky. 

 

 

c) Pan starosta navrhl, dát si vytvořit nové webové stránky obce. Cena vytvoření webových 

stránek je 16.000, - Kč bez DPH a měsíční poplatek činí 400,-Kč.  

 

Usnesení č.20/2013 – Zastupitelstvo obce schvaluje vytvoření nových webových stránek za   

                                16.000,- Kč a měsíční poplatek 400,- Kč. 

 

Výsledek hlasování: Pro – 6 čl. zastup.        Proti – 0 čl. zastup.          Zdržel se – 0 čl. zastup. 

 

4) Diskuse a závěr 

 

Pan ing. Bílek navrhl oslovit ještě dalšího architekta na změnu územního plánu. S tímto 

návrhem zastupitelstvo souhlasilo. 

 

Do diskuse se již nikdo nepřihlásil a pan starosta poděkoval přítomným za účast  a zasedání 

ukončil v 19.30. hodin. 

 

Zapsala: Krupičková Květoslava ………………………….. 

 

Starosta: Josef Havránek             ………………………….. 

 

Ověřil:    Jiří Kubela                    …………………………. 

 

               Otto Malý                      …………………………. 

 

 

 

Ve Vitiněvsi dne: 2.11.2013 

 

    

 

 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                               


